
Referat af Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 

02.03.2022 kl. 17.30 – 20.00  

 

Til stede: Mia Finnemann Schultz (MF), Anthony Verniere (AV), Rune Rasmussen (RR), Janne Karpf 

(JK), Thomas Kjeldsen (TK) (skype), Eva Vermehren (EV), Flemming Mortensen (FM, Anna Recinella 

(AR), Anders Bang-Petersen (AB), Ellen Pauner (EP) elevråd, 

Afbud: Rikke Hansen (RK), Charlotte Aspeheim Schmidt (CS), Bertram Bischoff elevråd (BB) 

 

 

Dagsorden:  

Tid Punkter Forberedelse 

1. 

 

 Godkendelse af dagsorden og 
referat.  
 

Godkendt 

2. 

 

Skole-hjem samtaler.  

Anna orienterer om, hvad der 

pædagogisk bliver afprøvet og 

hvordan skolen samler op på den 

ekstra skole-hjemsamtale. Plads til 

spørgsmål. 

 

Som et led i regeringens aftale om frihedsgrader i skolen, blev 
der i Allerød kommune givet frihed til skolerne, så der dermed 
blev mulighed for at indlægge en ekstra skole-hjemsamtale ind 
i dette skoleår som alternativ til elevplanen.  
AR orienterede om, at opgaven er blevet lagt ud til alle 
teams/årgangsteams, med ønsket om at afprøve noget nyt til 
det ekstra s/h samtale, og at invitere eleverne med ind i 
samtalen. Her er eksempler: 

- Anderledes skoledag om eftermiddagen 
- Fokus på alle de praktisk/musiske fag 
- Fokus på arbejdsprocesser m/ elevprodukter 
- Samtaleark, hvor hjemmet udvælger fokusområder 
- s/h samtaler og forældremøde med fokus på 

robusthed 
- Sociale medier – ”Mit liv på nettet” 
- Café model med alle elevernes fag – undtagen dansk 

og matematik 
Evalueringen af det ekstra s/h samtale løber hen over foråret – 
bestyrelsen orienteres, når evalueringen foreligger. 
 
 

3.  

Meddelelser fra elever, 
medarbejdere, ledelse, formand 
   
Nyt om Blovstrød som Børne- og 
Læringsby  

Elever:  

Tilbagemeldinger fra elevernes arbejdsgrupper: 

- Ønske om udendørs bordtennisbord 

- Lidt ombygning af blok 5, med etablering af sofa-agtig 

hylde – nuværende bord sættes ned. 



- Udendørs pallesofaer  - lavet ud af 2 Europa paller 

- Mad fra Boden – mulighed for at købe noget, når 

elever har glemt mad, eller som supplement til 

madpakke. 

Medarbejdere: 

- Glæde over ikke at lave elevplaner 

- Alle spændt på ombygningen 

- Blandede følelser i udskolingen overfor aflysningen af 

nogle af sommerens prøver 

Ledelse: 

- Byrådsbeslutning om tre 0. klasser på Blovstrød skole i 

kommende skoleår med max 26 elever i 0. klasse 

- Besøg af trafikplanlægger Maria Pedersen. Maria og 

AR så på de trafikale opmærksomhedspunkter. Skolen 

sender en skriftlig henvendelse til forvaltningen ift. at 

få flyttet den stander som bruges til at aktivere det 

grønne lys for fodgængere., når man skal over i  

Blovstrød hallen 

- Valg til skolebestyrelse – dokumenter sendes ud til 

forældre d. 3. marts 2022. 

- De nye udearealer forventes indviet ultimo marts 

måned. 

- Det nye Børne- skoleudvalg (BSU) var d. 24. februar på 

rundtur til forskellige daginstitutioner og skoler i 

Allerød kommune – herunder på Blovstrød skole. BSU 

hørte om de kommende kapacitetsudvidelser og de 

fælles udearealer i Blovstrød Børne- og Læringsby. 

- Det kommende bestyrelsesmøde i april flyttes fra d. 7. 

april til d. 5. april kl. 18.30 – 20.00 

Formand: 

- MF har på vegne af bestyrelsen sendt kommentar til 

BSU vedr. nye klassedannelser, med ønske om tre 0. 

klasser på Blovstrød skole. 

 

-  

 

 



4.  
Åbning af udearealer.  

Til punktet deltog Marianne – næstformand, og Julie – 

suppleant, fra børnehusenes forældrebestyrelse 

Den foreløbige plan for åbning af de nye udearealer blev 

gennemgået og justeret. Når der foreligger dato for åbning, 

sendes invitationer ud til alle forældre i Aula, samt via Alt om 

Blovstrød. Se bilag med kort og plan for åbning af udearealer. 

 

5. 

Fremlæggelse af udkast til kost- og 
sundhedsprincip. 
Beslutning om næste skridt: 
A: skal vi arbejde videre med det 
på papir  
B: skal vi sende det til 
medarbejdere og elevrådet 
(ligesom færdselspolitikken), så de 
kan supplere med perspektiver? 
C: skal vi sende det ud i verden 
som en ”prøvehandling” som kan 
evalueres og kvalificeres i 
samarbejde med den nye 
bestyrelse/elevråd. 

Udkast til kost- og sundhedsprincip blev uddelt på mødet, og 
udsendes med referatet. 
Punkt til bestyrelsesmødet d. 5. april – færdiggøres af den nye 
bestyrelse.  
 
Er udkastet modent til enten B eller C? 
Eller er vi stadig på A? 
 
C: Forslag om dialog med Klub Blovstrøds bestyrelse ift. når 
Klub og skole kommer under sammen tag på Blovstrød skole. 
 

 

6.  

 

Kontaktforældremøde  

Anthony har fulgt op ift. bestyrelsen og ny dato for 
kontaktforældremøde. 
Ny dato bliver torsdag d. 28. april. AB sender 3. og sidste 
invitation ud til kontaktforældre. Tilbagemelding fra 
kontaktforældre bliver med svarfrist før påske.  

7.  Eventuelt behov for 
kommunikation 

 
Videoen om skolebestyrelsen. Mia taler med Elsebeth ift. 
undertekster pga. lydkvaliteten af optagelserne. Se bilag. 
  

8.  Evt 
 

Ingen punkter 

 

- Det kommende bestyrelsesmøde i april flyttes fra d. 7. april til d. 5. april kl. 18.30 – 20.00 

Punkter til kommende møde: 

- Kost- og sundhedsprincip 

 

 

 


